
Technische vragen
Van : PvdA Max de Groot
Datum vraag : 24-5-2022
Onderwerp : Aanvullende vraag Programma begroting 2023-2026 Regio Midden-Holland
Commissiegriffier    :
Datum antwoord :

Vragen:

RMH
“Wij stimuleren biodiversiteit aanvullend aan de activiteiten vanuit de Groenalliantie Midden-
Holland en het Programma Veenweiden Gouwe Wiericke.”
Hoe doet u dat concreet?
Uw antwoord was:
Er wordt ingezet op het leggen van verbindingen tussen diverse gebieden en structuren. 
Ambtelijk wordt hier in de loop van 2022 verder vorm aan gegeven.

Aanvullend willen wij graag de volgende vragen stellen:

1. Kunt u dit nog nader toelichten. Welke verbindingen 
2. Wat wordt er ambtelijk dit jaar verder vorm gegeven

Antwoorden:

1. De verbindingen betreffen natuurlijke groene corridors, waarbij gekeken wordt welke 
mogelijkheden er zijn om dit meer regionaal vorm te kunnen geven en daarmee te 
versterken.

2. De verdere concrete uitwerking van onder andere het punt bevorderen van de 
biodiversiteit wordt in het (zeswekelijks) Ambtelijk Overleg van de Bestuurlijke Tafel 
Duurzaamheid Midden-Holland opgepakt. Deze ambtelijke overleggen fungeren als 
voorbereiding van de bestuurlijke overleggen van deze tafel. Verdere uitwerking van 
het programma van deze Bestuurlijke Tafel zal op basis van de coalitieprogramma’s 
worden vormgegeven.  


